
Protokoll fört vid PRO Sundsvalls Samorganisations Årsmöte 2019-03-14. 

Lokal: Njurunda Folkets Hus 

Kl 10.00 – 12-05.  Kaffe/the med smörgåsar serverades från kl.9.30. 

 

Årsmötet inleddes med att ordförande Inge Widén hälsade välkommen till mötesdeltagarna 

och föreläsare Johan Lindstammer från Sundsvalls kommuns marknadsavdelning.  

Lindstammer började med att visa en film om en historisk utveckling i Sundsvalls stad. 

Han informerade om vad som hänt i staden de senaste åren och vad som är på gång och 

planeras. Cykelvägar har anordnats, vägar i bostadsområden ska ses över och 

vattenledningar har reparerats och vid behov ersatts med nya ledningar. Även stadens 

företag och Trafikverket har projekt på gång. Nytt busscentrum är på gång och resecentrum 

med tågtrafik och långfärdsbussar planeras. Bostadsbyggande pågår och 2000 nya bostäder 

planeras fram till 2021 då 400 års minnet av Sundsvalls tillkomst ska firas. Grönområden och 

parker har genomgått översyn och förbättringar och det är viktigt med integration i alla 

bostadsområden. Sundsvall utnämndes till Sveriges vackraste stad år 2017 och till Sveriges 

friluftskommun år 2018. Efter den innehållsrika informationen och redogörelse om vad som 

planeras, fanns möjlighet till frågestund. Frågorna besvarades och även en del förslag 

framfördes. Johan Lindstammer avtackades med applåder. 

 
§ 1. Årsmötets öppnas.  

Ordförande Inge Widén förklarade årsmötet öppnat. 
 
§ 2. Mötets behörighet. 
 Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning. 
 Beslutades att fastställa föreslagen dagordning. 
 
§ 4. Upprop av deltagare. 

26 personer närvarande från föreningar, styrelsemedlemmar och distriktets 
ordförande. Noteras att ingen revisor kunde vara närvarande. 

 
§ 5. Val av presidium. 

a) Till ordförande för årsmötet valdes Bengt Persson PRO Medelpads distrikt 
b) Till sekreterare och referent valdes Maj-Britt Sjödin. 

c) Som justerare av protokollet och därtill rösträknare valdes Marita Öhlén 

och Bo Tengerström. 

 

 



§ 6. Styrelsens berättelser för år 2018. 

Mötets ordförande, Bengt Persson, tackade för förtroendet att leda mötet. 

a) Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
b) Ekonomiska berättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
c) Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna 
d) Resultat- och balansrapporten godkändes och lades till handlingarna 
e) Resultatet går in i ny räkning. 

 
§ 7. Beslut om ansvarsfrihet. 

 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

§ 8. Val av förtroendeuppdrag. 

 Beslutades att styrelsen skall bestå av sju ledamöter och ingen ersättare. 

 Enligt valberedningens förslag beslutades val enligt nedan: 

a) Kassör 2 år Hans Gunnar Deldén, PRO Sköns Södra nyval 
b) Sekreterare 2 år Maria Antoni´c PRO City nyval  
c) Ledamöter 2 år Anders Nyhlin PRO Alnö nyval 

 Marita Öhlén PRO City nyval  
d) Revisor 2år Anders Hammarberg PRO Selånger nyval 
e) Revisorersättare 1år Elisabeth Jonsson PRO MATFORS nyval 
f) Trafikansvarig 1 år Tyroni Johansson PRO City omval 

 Kvarstående i styrelsen år 2019: 

 Ordförande Inge Widén PRO Sköns södra 
 Ledamot Ulla-Britt Eriksson PRO Njurunda 
 Ledamot Vivi-Ann Sjölén PRO Selånger. 

 Kvarstående revisor år 2019: Kjell Olofsson PRO Selånger. 

 Valberedning. 
 Föreningarna PRO Matfors-Tuna och PRO Selånger valdes årsmötet 2018 till  
  valberedning för två år.  Ordförande i PRO Matfors-Tuna meddelade att det  
 under det kommande året är svårigheter för föreningen att utföra valbered- 
  ningsarbete.  
 Mötet antog PRO Matfors-Tunas avsägelse. 
 Beslutades att välja PRO Indal att tillsammans med PRO Selånger utföra 
 Samorganisationens valberedningsarbete det kommande året. 
 
§ 9. Frågor från föreningarna. 

Inga frågor har inkommit. 

 

 



§ 10. Styrelseinformation.  

Ordförande Inge Widén meddelade att Samorganisationens styrelseledamöter 
planerar att komma ut till föreningarnas styrelse- och medlemsträffar. 
Genom aktivt arbete inom PRO Samorganisationen skall medlemsavgångar 
förhindras och målet är att värva nya medlemmar. 
 
Tillsammans ska kommunala äldrefrågor drivas och dialog med KPR skall ske 
kontinuerligt. 

Gemensamma studier och lösningar av kunskapsproblem i digitala verktygen 
kan göras tillsammans. 
Verksamheten ”Gott värdskap” och verksamhetsutveckling av Samorg. 
fortsätter med uppföljning där föreningarnas ordförande och 
medlemsansvariga deltar. 
För bouletävlingar och PRO vetarna skall PRO Samorganisationen ha ett fortsatt 
ansvar. 

Ordförande Inge Widén flaggade redan nu för att vi kommer att ta ut 
medlemsavgift på 5 kronor/medlem fr.o.m. 2020-01-01. Detta p grund av att vi 
måste bedriva en aktiv verksamhet med profilering av PRO inom kommunen 
mm. 

§ 11. Avslutning 

Ett stort TACK och skraplotter överlämnades till avgående ledamöterna: Maj-Lis 
Blomqvist, Anders Hammarberg, Maj-Britt Sjödin och Leif Söderberg. 

Årsmötets ordförande önskade den nya styrelsen allt gott för det kommande 
verksamhetsåret och förklarade årsmötet avslutat. 

 

 Dag som ovan  Mötets ordförande 

 

 Maj-Britt Sjödin /sekreterare Bengt Persson 

 

 Justeras: 

 

 Marita Öhlén   Bo Tengerström 


